
Referat fra styremøte i DKK 26. november 2018 
 
 
 
Underslagsforsikring 
Styret sjekker ut og tar avgjørelse. 
 
 
Årsmøtet 
Avholdes torsdag 24. januar kl 18 på Klatreverket. 
Vi (Geri Arne) prøver å få med et innlegg med Stian («Klatrebibelen») i starten av møtet. 
Anders lager annonse på dkk.no og FB. 
 
 
25-årsjubileum 
25-årsjubileum foreslås til høsten, gjerne i forbindelse med julebulder. 
 
 
Ambisjoner/muligheter for 2019 
For 2019 håper vi å få til: 
• Arrangere trener 1 kurs 
• Arrangere konkurranse(-r), som Østlandscup og/eller Norgescup 
• Starte arbeidet med ny klatrefører for Drammen og omegn 
 
 
Henvendelse til Røyken og Hurum Klatreklubb 
Vi gjør en henvendelse til Røyken og Hurum Klatreklubb (RHKK) med forslag om samarbeide om: 
• Trener 1 kurs 
• Ny klatrefører for Drammen og omegn 
• Feltutvikling 

a) Klubbene (DKK og RHKK) samarbeider om støtte til bolter og drill, med felles håndtering 
av det praktiske arbeidet. 

b) Klubbene går ut med felles anbefaling, som er lik forbundets. 
 
 
Regnskap 
Forberedes og gjøres klar til årsmøtet (bør være klart min en uke før møtet). 
 
 
Retningslinjer for feltutvikling 
Vi viser til klatreforbundets retningslinjer og viser ellers til våre retningslinjer som er tilsvarende, men 
skrevet på en annen måte og som viser klubbens holdning de siste 25 årene med feltutvikling i 
Drammen og omegn. Og så tar vi med at det er uavhengig om medlemskap for å få bolter å låne utstyr 
til bolting. 
 


